
Solna den 25 januari 2016 

Enkel fråga till tekniska nämndens ordförande angående halkbekämpning 

 

 
Enkel fråga angående halkbekämpning 

 

 

GC-banan från Norrtäljevägen i sträckningen längs Bergshamraleden genom Bergshamra 

har hållits snö- och isfri med ett mycket effektivt medel sedan kylan slog till. Flera 

Bergshamrabor har reagerat på att det bildas små ”pölar” som inte fryser trots temperaturer 

under minus10 grader. Hundägare har oroats över att hundarna verkar beröras illa i tassarna 

när de kommit i beröring med ämnet.  

 

 

Vi vill därför ställa följande fråga 

 

Vilka ämnen/lösningar används i halkbekämpningen? 

 
 

 

 

 

 

Gunnar Ljuslin (V) 

 


